



2023深圳全球招商大会

⇒ 邀请函 ◀

尊敬的 _____ :

2023 年是党的二十大召开之后全方位、高水平扩大开放的开局之年。为全面贯彻习近平新时代中国特色社会主义思想 and 党的二十大精神，加快打造更具全球影响力的经济中心城市和现代化国际大都市，和世界共享发展机遇，进一步将深圳打造成全球投资首选地，我市将于 2023 年 12 月 8 日（暂定）在深圳国际会展中心（暂定）举办 2023 深圳全球招商大会。

本届招商大会由深圳市人民政府主办，深圳市商务局牵头承办，以“开创新格局，共享新机遇——投资深圳 共赢未来”为主题，集中展示深圳城市形象、营商环境、招商引资成果，“20+8”产业集群和现代服务业等最新规划布局等内容，并邀请全球顶尖企业、驻华领事代表、国际友城官员、知名投资机构齐聚深圳。

深圳市商务局诚挚邀请出席本次活动，共商合作，共叙友谊！

专此致函。

深圳市商务局
深圳广播电影电视集团
2023 年 11 月

联系人：

电话：

附件：2023深圳全球招商大会活动议程（暂定）

- | | |
|-------------|--------|
| 09:00-10:00 | 大会签到 |
| 10:30-10:31 | 播放先导片 |
| 10:31-10:34 | 大会司仪开场 |
| 10:34-10:39 | 领导主持 |
| 10:39-10:59 | 领导致辞 |
| 10:59-11:24 | 嘉宾演讲 |
| 11:24-11:30 | 投资推介 |
| 11:30-11:40 | 颁牌仪式 |
| 11:40-12:00 | 签约仪式 |



2023 Shenzhen Global Investment Promotion Conference

➤ Letter of Invitation ➤

Distinguished _____ :

The year 2023 heralds the commencement of a comprehensive and high-level opening-up following the convening of the 20th National Congress of the Communist Party of China. Guided by Xi Jinping's Thought on Socialism with Chinese Characteristics for a New Era and the principles outlined in the 20th National Congress, Shenzhen aspires to forge its path as a globally influential economic hub and a modern international metropolis, while also extending development opportunities to the whole world. With the vision of positioning the city as the preferred global investment destination, 2023 Shenzhen Global Investment Promotion Conference (2023 Shenzhen GIPC) is temporarily scheduled to be held in the Shenzhen World Exhibition and Convention Center on December 8th.

Themed on "Pioneer Uncharted Landscape, Embrace Shared Opportunities—Invest in Shenzhen, Build a Winning Future", the Conference will be hosted by the People's Government of Shenzhen Municipality and organized by the Commerce Bureau of Shenzhen Municipality, with the focus on showcasing Shenzhen's city image, business environment, achievements of investment promotion, as well as the industry layout of "20+8" modern industrial clusters and modern service industry. Representatives from the world's top enterprises, consular delegates of foreign embassies and consulates in China, officials of international sister cities and investors from well-known institutions will gather in Shenzhen to attend this grand annual event.

On behalf of the Commerce Bureau of Shenzhen Municipality, we're sincerely inviting you to join the Conference on site as we seek to deepen our collaboration and foster stronger bonds of friendship!

Best Regards.

Commerce Bureau of Shenzhen Municipality
Shenzhen Media Group
October 2023

Contact: _____

Tel.: _____

Agenda of 2023 Shenzhen Global Investment Promotion Conference (Tentative)

- 09:00-10:00 Sign-in
- 10:30-10:31 Promotional Video of the Conference
- 10:31-10:34 Opening by the Emcee
- 10:34-10:39 Opening Remark by Senior Officials of Shenzhen
- 10:39-10:59 Keynote Speech by Senior Officials of Shenzhen
- 10:59-11:24 Speech by Guest Speakers
- 11:24-11:30 Investment Promotion of Shenzhen
- 11:30-11:40 Awarding Ceremony
- 11:40-12:00 Signing Ceremony